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Protokoll nr 2 fört vid styrelsemöte med Orientering Borås 2024-05-29 
Plats:  Digitalt 
Närvarande: Bo-Göran Gunnarsson 
 Anna-Karin Särén 
 Lena Eriksson 
 Per Andersson 
 Thomas Almgren 
 Anders Sörqvist 
 
§ 1  Öppnande – dagordning 
Styrelsemötet öppnades av ordförande Bo-Göran Gunnarsson. 
 
§ 2  Dagordning 
Den föreslagna dagordningen godkändes.  
 
§ 3  Föregående protokoll 
Godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 4  Ekonomi 
Samtliga föreningar utom IK Omega har betalt årsavgiften för 2024. 
 
§ 5  Kartor 
Dialogen med Borås Stad kring kartbidrag mm fortgår. 
 
§ 6  Motionsorientering 2024 
Det har varit bra uppslutning på de tre arrangerade motionsorienteringarna under våren. Skene 
SoIS och Borås GIF fyllde de två luckor vi hade i programmet vid förra mötet.  
Två arrangemang kvarstår under våren, och fem är planerade i höst: 
Torsdag 30 maj:            IK Ymer 
Tisdag 4 juni: Borås GIF 
Tisdag 13 augusti:          Borås GIF 
Torsdag 22 augusti:       Bredareds IF 
Tisdag 27 augusti:          Hestra IF 
Torsdag 5 september:     Rydboholms SK 
Torsdag 12 september:    OK Orinto 
 
§ 7  Orientering Borås ungdomspris/I 15 IF ungdomspris 
Beslutades att: 

- Prisutdelning sker på Zoo-orienteringen, före tävlingens start 
- Bo-Göran delar ut priserna 
- Anna-Karin kontaktar Ulricehamns OK så de kommer med vandringspokalen innan 

prisutdelningen 
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- Bo-Göran kontaktar SM Sport och hör om de är villiga att sponsra presentkort till de 
tre bästa i varje klass som vanligt. Beslutas att ha samma summa som tidigare, dvs 
400:- till segraren, 300:- till tvåan och 200:- till trean. Tidigare har SM Sport sponsrat 
med 2400:- och Orientering Borås betalat 3000:-. 

- Lena köper de två presentkort à 1000:- vardera (Borås City) som delas ut från I15IF 
till segrarna i H/D16. 

 
§ 8  IP Skogen 
Thomas rapporterade att vissa nyinköp är på gång.  
Duschanläggning diskuterades. Den är tungarbetad och kräver kunniga funktionärer.  
Sopsortering diskuterades. Som det är nu är det arrangörens ansvar att köra iväg skräp och det 
händer att allt blandas. Skulle det t ex vara möjligt att ha sopsorteringskärl i IP Skogen typ de 
sopkärl Borås Stad använder nu? Och få dem tömda av sopbil? Beslutas att Bo-Göran kollar 
upp möjligheten till detta. 
 
§ 9 Datorer och sportident 
Fungerar bra. Thomas informerar att de enheter vi använder har touch-free-funktion, men den 
är avstängd eftersom den drar extra batteri. De användes vid världscupen för några år sedan. 
Utlåningspinnarna stödjer inte touch-free. 
 
§ 10  Valberedning 
Påminner om att Rydboholm och Borås GIF ansvarar för valberedning inför nästa årsmöte.  
 
§ 11  Nästa möte 
Onsdag 27 november, kl 18.00. Digitalt. 
 
§ 12  Övriga frågor 
Anna-Karin har fått namnförslag på kretstränare (ett uppdrag via VOF). Alla representerande 
föreningar ställer sig positiva till om någon tar det här uppdraget.  
Beslutas att Anna-Karin återkopplar och kollar om de föreslagna personerna är tillfrågade, 
och om de är intresserade.  
  
§ 13 Avslut 
Mötet avslutades av ordföranden. 
 
  
 
Vid protokollet   Justerat 
 
 
 
Lena Eriksson   Bo-Göran Gunnarsson 


